
Besluitenlijst Raadscommissie   07-11-2023

Aanwezig:
Voorzitter: De heer K.J. Stalman

Griffier: mevrouw S.E. Lenderink

De leden: mevrouw J. Wams (PvdA-GL), mevrouw I.C.C. Blok-Houtsma (GBW), de heren M. Nauta (VVD), H. van de Wetering (PvdA-GL), M. Hardeman (CDA), 
J.H. Bessembinders (CDA), P. van Schaik (GBW), B.S. de Jong (GBW), J. Westenberg (GBW),  B. Bosman (CU), G.A.R. van der Linden (CU), H.M. van 
Veldhuizen (SGP), G.J. Heldoorn (SGP), V. Holleman (SGP) en J. de Vogel

Met kennisgeving afwezig: -

Verder zijn aanwezig: Burgemeester mevrouw M. Jansen-van Harten en wethouders mevrouw D.J. Boeve-de Kruif, mevrouw M. van de Graaf en de heer H.J. 
Molenaar

Punt Voorstel Korte toelichting Besluit

1. Opening Opening om 19.30 uur --

2. Vaststelling agenda De agendapunten 9 en 11 worden omgewisseld. De gewijzigde agenda is vastgesteld

3. Vaststelling besluitenlijsten van 3 en 10 
oktober én de actielijst tot en met 10 oktober

-- Vastgesteld

4. Informatie van het college Wordt geen gebruik van gemaakt --

5. Rondvraag De raad heeft kennis genomen van de schriftelijke 
beantwoording door het college van B&W van vragen 
over:

 Straatje erbij
 Hondenpoep
 Uitbetalen energietoeslag

o De heer Van der Linden vraagt vervolgens hoe
en wanneer hierover communicatie 
plaatsvindt.

De GBW-fractie (mw. Houtsma) heeft een mondelinge 
rondvraag over:
 Enquête over de verkeersveiligheid in Woudenberg 

--

Wethouder Van de Graaf zegt toe dat 
vanaf tweede helft deze week 
communicatie plaatsvindt over het 
uitbetalen van de energietoeslag.

Wethouder Boeve - de Kruif geeft aan
dat de website van de gemeente 
vandaag al aangepast is met een 
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(Houtsma) pop-up naar de enquête over de 
verkeersveiligheid en dat de enquête 
nu goed te vinden moet zijn.
Ook zegt de wethouder toe dat de 
gemeente nogmaals bij de LetOp en 
De Woudenberger melding zal maken
van de enquête.

6. Ingekomen stukken De raad heeft kennis genomen van de schriftelijke 
beantwoording door het college van B&W van vragen over
de Woonvisie.

Vastgesteld.

7. Externe betrekkingen Er zijn geen vragen gesteld over de externe betrekkingen. --

8. Open microfoon Inspreker:
 de heer Kok over de onveilige verkeerssituatie op de 

Geeresteinselaan.

--

9. Afbouwregeling verenigingen inzameling oud 
papier en karton

Inspreker:
 de heer Van Dijk namens Harmonie gezelschap Fidelio

Wethouder Boeve zegt toe de 
informatie uit mailcontacten over de 
periode vóór de huidige 
collegeperiode met de commissie te 
delen.
Dit punt wordt als bespreekstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van 23 november 2023.

10. Op weg naar een toekomstbestendig 
cultuurhuis

Insprekers:
 De heer Hoogenberg namens de Stichting Cultuurhuis 

Woudenberg
 Mevrouw Krikke, namens Kunst en Cultuur 

Woudenberg

 Wethouder Molenaar zegt toe 
richting een dekkingsplan de 
onderbouwingen van de cijfers in 
een bepaalde vorm van 
geheimhouding te zullen delen 
met de raad.

 Ook zegt hij toe in de 
dekkingsplannen woningbouw 
mee te zullen nemen.

 Wethouder Van de Graaf zegt toe 
dat er voorafgaand aan het 
dekkingsvoorstel een vorm van 
participatie zal plaatsvinden voor 
gebruikers en inwoners.

 Dit punt wordt als bespreekstuk 
behandeld in de raadsvergadering
van 23 november 2023.

11. Vaststellen gedragscodes integriteit 
Woudenberg

-- Dit punt wordt als hamerstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van 23 november 2023.
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12. GGDrU (Ontwerp)begrotingswijziging 2023-2 --  Wethouder Van de Graaf zegt toe 
terug te komen op de vragen van 
de heer Heldoorn over een 
gespecialiseerde peuterspeelzaal 
en over bescherming van 
ongeboren leven.

 Dit punt wordt als hamerstuk 
behandeld in de raadsvergadering
van 23 november 2023.

13. Ontwerp bestuursrapportage 2023 en derde 
begrotingswijziging 2023 RUD

-- Dit punt wordt als hamerstuk 
behandeld in de raadsvergadering 
van 23 november 2023.

14. Sluiting Sluiting om circa 22.15 uur --

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raadscommissie op: 06-12-2023.

De griffier, De voorzitter,
S.E. Lenderink
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